
  ZÁPISNICA  
zo zasadnutia členov Výkonného výboru  

konaného 12.04.2024 v zasadačke DVS 

 

Členovia VV: Peter Birka, Milena Fabšičová, Miloš Štefek, Július Maťovčík, Veronika Tirpáková 

Tlmočník:  Milena Fabšičová                                       Právny zástupca: Oliver Krist   

Projektový manažér: Daniela Stanková                        Kontrolór: Lukáš Dědeček 

Zapisovateľka: Daniela Stanková     

 

 

PROGRAM 

 

1. Zvýšenie mzdy zamestnancovi sekretariátu DVS. 

2. Diskriminácia deaflympionikov, stav riešenia. 

3. Dotácia talentovanej mládeže DVS- SŠI Kremnica. 

4. Audit 2023. 

5. Stretnutie so zúčtovateľmi. 

6. Čerpanie rozpočtu DVS rok 2023. 

7. Rozpočet na rok 2024. 

8. 20. Zimná deaflympiáda 2023. 

9. 50. mimoriadny kongres ICSD. 

10. Medzinárodná konferencia DVS. 

11. Príprava na valné zhromaždenie DVS 2024. 

12. Majstrovstvá sveta v alpskom lyžovaní v Jasnej 2025. 

13. Letná deaflympiáda Tokio 2025. 

14. Ostatné – podľa návrhov jednotlivých členov VV DVS. 

 

Peter Birka privítal prítomných členov a informoval ich o neprítomnosti Miloša Štefeka a Júliusa 

Maťovčíka. 

K bodu č. 1: 

- p. Fabšičová, predostrela návrh zvýšenia svojho platu, ako GS pričom podrobne zdôvodnila dôvody 

tohto zvýšenia, 

- p. Tirpáková navrhla, aby bol plat p. Fabšičovej zvýšený o čiastku, ako minulý rok, teda o 400 eur 

a po čase by mohlo dôjsť k ďalšiemu navýšeniu, 

- členovia VV diskutovali v tejto veci s ohľadom na súčasnú agendu, pôsobnosť a vykonávanú 

činnosť GS. Na záver sa slova ujal prezident DVS p. Birka, ktorý navrhol zvýšiť mzdu p. 

Fabšičovej na 2500 eur.  

- Prebehlo hlasovanie. 

- Hlasovanie: 

Za: 3                 Zdržali sa: 0    Proti: 0 

Návrh bol schválený jednohlasne na 2500 eur. 

K bodu č. 2:  

- p. Fabšičová informovala o súčasnom stave riešenia na odstránení diskriminácie sluchovo 

postihnutých športovcov – deaflympionikov ohľadom polovičných odmien z 24. Letnej 

deaflympiády 2022, ktorá je stále v riešení. V spolupráci s komisárkou pre osoby so zdravotným 

postihnutím, p. Stavrovskou sa bude odosielať podnet už novému ministerstvu cestovného ruchu 

a športu, aby sa zaoberalo doriešením tejto problematiky.   

K bodu č. 3: 
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- p. Fabšičová,  informovala VV, že SŠI Kremnica poverila novú koordinátorku, ktorá bude 

komunikovať s DVS, nakoľko predošlý koordinátor nepostupoval podľa pokynov DVS a z tohto 

dôvodu boli zastavené dotácie tomuto členovi. Riešenie vzniknutej situácie zo strany SŠI Kremnica 

prebehlo teraz v apríli a preto schválená dotácia z balíka DVS na rok 2023 nebola možná. P. 

Fabšičová preto navrhla túto dotáciu vo výške 700 eur na športový materiál uhradiť už z balíka DVS 

na rok 2024. Prebehlo hlasovanie. 

- Hlasovanie: 

Za: 3                 Zdržali sa: 0    Proti: 0 

Návrh bol schválený jednohlasne. 

K bodu č. 4: 

- p. Fabšičová oboznámila VV, v akom štádiu sa nachádza momentálne prebiehajúci externý audit , 

z ktorého sa pripravuje finálna správa, ktorú má na starosti hlavný účtovník Irena Zajíčková 

v spolupráci s Petrou Majdovou, Milenou Fabšičovou a Danielou Stankovou. 

K bodu č. 5: 

- p. Fabšičová oznámila VV, že  od 1.7.  dochádza k zmene spôsobu vypĺňania CP formulárov, ktoré 

sa nebudú spracovávať v účtovnom programe, ale v exceli, ktorý po odskúšaní sekretariátom DVS 

zjednoduší prácu na sekretariáte pri jeho evidovaní. Zúčtovatelia vďaka novému vypĺňaniu budú 

dopredu poznať výdavky za cestu, čo im zjednoduší a spresní výpočet pri práci s harmonogramom 

športovej prípravy top športovca/DVS reprezentanta,  

- p. Krist uviedol, že sa pripravuje aj nová smernica ohľadne týchto záležitostí. 

- p. Fabšičová uviedla, že sa taktiež pripravuje stretnutie zúčtovateľov, kde budú informovaní 

a poučení o tom, aké zmeny nastanú vo vyúčtovaní CP, 

- termín sa stanovil na  26.4.2023 po VZ DVS, a ten bude prebiehať prezenčne a súčasne aj online. 

Budúci týždeň sa budú posielať pozvánky zúčtovateľom s programom tohto stretnutia. 

K bodu č. 6: 

- p. Fabšičová informovala VV o skutočnosti, že platbu leteniek na  MS juniorov aj seniorov v atletike 

2024  bolo potrebné uhradiť pred 31.3. 2024, preto financie za platbu leteniek pre Nelu Hanudeľovú, 

Adelu Antušekovú, a Viktóriu Repaskú boli použité z rozpočtu na činnosť DVS za rok 2023, čo sa 

im následne odpočíta z dotácie na rok 2024. 

K bodu č. 7: 

- Rozpočet DVS vypracovaný na sekretariáte na rok 2024 bol predložený členom VV na 

pripomienkovanie a doplnenie, 

- p. Fabšičová uviedla, že koncom júna 2024 by vzhľadom na informácie Ministerstva cestovného 

ruchu  a športu mohlo dôjsť k navýšeniu rozpočtu. 

K bodu č. 8: 

- prezident DVS Peter Birka a Milena Fabšičová informovali  VV o priebehu a organizácii 20. Zimnej 

deaflympiády v Turecku, kde sa uskutočnil aj 50. mimoriadny kongres ICSD. (Peter Birka podal 

v tejto veci VV DVS písomnú správu) 

K bodu č. 9: 

- p. Fabšičová informovala o priebehu 50. mimoriadneho kongresu ICSD, ktorý sa konal počas 20. 

Zimnej deaflympiády v Erzurum (Turecko). Na kongrese bola schválená zmena stanov ICSD, ktoré 

boli jednotlivým členom ICSD zasielané pred kongresom. 

- dôležitá zmena by mala platiť po 25. Letnej deaflympiáde, t.j od roku 2026 a to zavedenie 

kvalifikačného systému vo všetkých deaflympijských športoch, keďže niektoré športy takéto limity 

stále nemajú, 
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- na kongrese ako aj na stretnutí s prezidentom ICSD Adamom Kósom  sa za Slovensko riešili 

otvorené záležitosti DVS voči organizátorom 1. Svetových hier nepočujúcej mládeže 2024, a to 

nekomunikácia v trvaní 4 mesiacov a vrátenie financií za ubytovacie balíky slovenskej výpravy, za 

zrušenú disciplínu - stolný tenis. Na základe tohto stretnutia nám organizátor prisľúbil celú sumu 

vrátiť na účet DVS. 

K bodu č. 10: 

- p. Stanková informovala VV, že pozvánky na medzinárodnú konferenciu, ktorá sa bude konať  

7.6.2024 v Bratislave boli poslané 10 európskym krajinám – Česká republika, Poľsko, Maďarsko, 

Rakúsko, Slovinsko, Chorvátsko, Francúzsko, Švajčiarsko, Taliansko. Zatiaľ účasť bola potvrdená 

Francúzmi, Poliakmi a Chorvátmi. 

K bodu č. 11:   

- p. Fabšičová oznámila VV, že má v pláne zvolať Valné zhromaždenie v mesiaci jún, 

- VV sa zhodol na mieste a termíne XI. VZ  - v hoteli Color, Bratislava a to 15.6.2024, 

- p. Fabšičová uviedla, že do 5. mája je potrebné rozposlať pozvánky všetkým členom DVS 

s termínom  a miestom VZ DVS. 

K bodu č.12:  

- p. Fabšičová informovala VV o možnosti usporiadať Majstrovstvá sveta nepočujúcich v alpskom 

lyžovaní v Jasnej v spolupráci s lyžiarskym klubom Vision Ski club Žilina., členom DVS. Uviedla, 

že je potrebné podať žiadosť na Ministerstvo cestovného ruchu a športu ohľadne podpory takéhoto 

podujatia. Najneskôr do 30.4.2024 treba poslať stanovisko ICSD, ohľadne kandidatúry DVS na 

usporiadanie Majstrovstiev sveta nepočujúcich  v alpskom lyžovaní. Termín podujatia, ktorý 

momentálne prichádza do úvahy bol určený na základe stretnutia s prevádzkovateľom lyžiarskeho 

strediska Jasná (TMR) je uskutočniť tieto Majstrovstvá cca od 6. januára do 17. januára 2024, 

- p. Fabšičová navrhla hlasovanie, či VV súhlasí, že sa usporiadajú Majstrovstvá sveta v Jasnej 

v spolupráci s lyžiarskym klubom Vision Ski club Žilina. Následne by sa poslala žiadosť na 

ministerstvo.  

- hlasovanie 

Za: 3                 Zdržali sa: 0    Proti: 0 

Návrh bol schválený jednohlasne. 

K bodu č. 13: 

- p. Fabšičová uviedla, že informácie k nasledujúcej letnej deaflympiáde, ktorá sa bude konať 

v novembri 2025 v Tokiu prišli minulý týždeň. Avšak informácie a ceny ohľadne ubytovania sú stále 

veľmi nepresné a bude komplikované na základe takýchto podkladov urobiť seriózny rozpočet. 

- ceny ubytovania všetkých kategórii nie sú totiž pevne stanovené a majú sa odvíjať od dopytu 

a prihlášok, ktoré sa predbežne uzatvárajú 30.9.2024. 

K bodu č. 14: 

- p. Fabšičová  informovala VV, že VV oslovili športovci DVS, ktorí majú záujem zúčastniť sa 

Národného pohára kolkov v Slovinsku a požiadali DVS v tejto veci o dotáciu, 

- VV sa zhodol, aby sa pre týchto športovcov poskytla finančná čiastka, 

- p. Fabšičová navrhla, aby sa hlasovalo a schválila pre športovcov dotácia na  štartovné a ubytovanie 

– 160 eur na osobu ( 110 eur ubytovanie + 50 eur štartovné). 

- hlasovanie 

Za: 3                 Zdržali sa: 0    Proti: 0 
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Návrh bol schválený jednohlasne. 

Uznesenie prijaté členmi VV DVS 

VV schvaľuje 

 

               č. 07/24    Navýšenie platu generálneho sekretára 2 500€ 

               č. 08/24    Dotácia vo výške 700€ pre SŠI Kremnica 

  č. 09/24  DVS v spolupráci s Vision Ski Club Žilina usporiada Majstrovstvá sveta v alpskom      

lyžovaní v Jasnej 

č. 10/24 Schválenie dotácie vo výške 160€/športovec na účasť Národného pohára kolkov 

v Slovinsku 2024 

           

 

Zapísala: Stanková Daniela, projektová manažérka.......................................... 

 

Korigovala: Milena Fabšičová  ............................................ 

 

V Bratislave, 12.4.2024 

 




